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- 

Bij brief van 15 februari 2020, ingekomen op 17 februari 2020, heeft u namens 

de Forum voor Democratie fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Wat vindt GS van de ontstane situatie aan de Maas? 
Antwoord: Wij hebben er kennis van genomen.  

 

2. Hoe ziet GS deze gang van zaken omtrent de stort voor wat betreft het 
vertrouwen van de burger in de overheid? 
Antwoord: Wij zien dat een door Rijkswaterstaat genomen besluit in de 

publiciteit is gekomen. Door de betrokken Gelderse gemeente West Maas en 

Waal en Provinciale Staten van de provincie Gelderland wordt hierop actie 

ondernomen, onder andere door op te roepen tot het opschorten van het storten 

en duidelijkheid te vragen over de status en schadelijkheid van granuliet. Wij 

sluiten ons aan bij de oproep van Provinciale Staten van Gelderland. Bovendien 

houdt de Tweede Kamer op 9 maart een rondetafelgesprek over deze kwestie 

en volgt diezelfde dag een hoorzitting. Wij zijn van mening dat de kwestie 

hiermee voldoende wordt opgepakt. 

 

3. Is GS net als FVD van mening dat ook vanuit Brabant een sterk signaal moet 
uitgaan en dat de stort van granuliet moet stoppen zolang niet duidelijk is wat 
de negatieve gevolgen zijn? 
Antwoord: Zie het antwoord op vraag 2.  

 

4. Gaat GS in gesprek met het ministerie van Rijkswaterstaat om haar zorgen te 
delen over de ontstane situatie?  
Antwoord: Zie het antwoord op vraag 2. 
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5. Is GS in gesprek met GS van Gelderland om daar waar mogelijk gezamenlijk 
de ontstane situatie in goede banen te leiden? 
Antwoord: Nee, wij zijn over deze kwestie niet in gesprek met Gedeputeerde 

Staten van de provincie Gelderland. Zie het antwoord op vraag 2. 

 

6. Is GS net als FVD van mening dat er actief gecommuniceerd moet worden 
met de inwoners in het betreffende gebied over de ontstane situatie?  
Antwoord: Nee, wij zijn geen bevoegd gezag in deze kwestie. Zie verder het 

antwoord op vraag 2. 

 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk drs. M.J.A. van Bijnen MBA 
 

 


